
Gn:nd* j e rf*rcningen EJe" BR*
Referat af ordinær generalforsam ling

onsdag den 24. april 2019 kl. {9.00 i Ejby Forsamlingshus

Dagsorden er ifølge vedtægterne:

a) Valg af dirigent.

2. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år.

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab og budget til godkendelse (vedhæftes).

4. Forslag fra bes$relsen:
a) Kontingent (ifm. afretning af veje og ramper).
b) Retningslinjer pkt. 3. tidspunkt for brug af motordrevne og støjende maskiner

aendres.(vedhæftes).

5. Forslag fra medlemmerne:
Eventuelle ændringer og forslag tilsendes formanden senest 8 daqe før
generalforsam lingen den 24. april 201 I på e-mail : i* rrc e nd f*ej Syblq, {j {

6. Valg af medlemmertil b'es$relsen:
På valg:

Formand Joan Hinsch - modtager genvalg
Ordinært medlem Britta Boje.iensen - modtager ikke genvalg
Suppleant Grethe Haahr - modtager ikke genvalg

7. Valg af ? revisorer og 1 revisorsuppleant:
Jørn Petersen
Per Jørgensen
Revisorsuppleant Aase Hoim

8. Eventuelt.

Fra bes$relsen deltog: Formand Joan Hinsch, kasserer Jens Andersen, sekretær Jette
Bøttcher, ordinært medlem Britta Boje Jensen og suppleant Grethe Haahr. Afbud fra
bestyrelsesmedlem Knud Anders Mathiesen gr. sygdom,

Fremmødte parceller: 1 2



Ad1. Valg a,f dirisent
Bestyrelsen foreslog Aase Holm, som blev valgt af de fremmødte.
Di ri genten fastslog, at generalforsamlingen vai" lovligt indkaldt,

Ad 2 Beretninq fra bestyrelsen v/formand Joan Hinsch
I årets løb har bestyrelsen indhentet mailadres$er, som i årets løb vil blive brugt til indkaldelse
af genei'alforsam I ing, arran gementer og konti ngentbetal in g.

Alle referater villog er lagt på vorcs hjemmeside Wruf&ybig.Så, og samtidig vildet seneste
referat blive opsat ivores skab på Ejbybrovej.

Der blev budt velkommen iitf€rn nye parcelejere.

I december blev affroldt julearrangement hos formanden. Der deltog 17 personer. Vi håber på

flere arrangementer, hvor der forhåbentligt deltager flere fra grundejerforeningen.

Hjertestartere blev drøftet. Der findes hjertestartere på Åvej vA/andværket, Liguster*vej -e i

Kyndeløse, ved Hallen og ved Havnen.
Bestyrelsen har dei'foi'besluttet, at der ikke arbejdes videre på denne sag.
Der blev orienteret om, at alle interesserede kan tilmelde sig som hjerteløbere. Bestyrelsen
laegger info ud omkring dette på hjemmesiden.

Nogle parcelejere har modtaget brev fra Ørsted om reduktion i elafgiften, når man har indlagt
el. Bestyrelsen lægger info ud på hjemmesiden.

En ny parcelejer ønskede feed back på, hvem der var tilstede på generalforsamlingen.
Og der blev en præsentationsrunde af de tilstedeværende.

Ber-etningen blev godkendt af forsamlingen.

Ad 3. Foi'elaeqqelse af det revidei'ede regnskab oc budqet vlkasserei" Jens Andersen

Driftsreqnskab:
Der blev gjort indsigelse vedr. kontingentet, for det var uklart, hvor meget opsparingen bestod
af.
I 2016 blev bestemt, at haeve kontingentet fra kr. 400,00 til 500,00. Meningen var at kr.100,00
er en opsparing, som skulle bruges tilopbygning af helt nye ramper på alle vejene.
BeløbeUopsparingen skal derfor speclficei-es for sig selv, oE IKKE vaere en dei af kontingentet
i driftsregnskabet.
Kassereren opdeler beløbene og lægger det på hjemmesiden.

Driftsregnskabet blev derefter godkendt.

Budqet.
Samme procedure - opsparing til nye ramper og det årlige kontingent skal$deliggøres og
opdeles i to beløb.
Rampeopsparingen må ikke røres, før der er penge ti! anlægning af helt nye ramper.
Kassereren retter budgettet og laegger det på hjemmesiden.

Budgettet biev godkendi.



Ad 4 Forclas fra bestyrelsen
a. Kontingentet forsætter med kr. 400,00 årligt samt kr. 100,00 til ramper, i alt kr. 500,00.
b. Retningslinjer: pkt. 3: ændring af tiderne, hvor der henstilles til, at motordrevne og

støjende maskiner bruges.
Tidspunkterne blev godkendt, men anmodningen:" vis hensyn til dine naboe/'flyttes til Pkt. 6.

Ad 5. Forslaq fra medlemmerne.
lntet indkommet.

Ad 6.Valq af medlemmer til bestrrrelsen

På valg.
Joan Hinsch - modtager genvalg
Britta Boje Jensen - modtager ikke genvalg
Suppleant Grethe Haahr- modtager ikke genvalg

Nyvalg til bes$relsen:
Joan Hinsch
Anne Sofie Munk
Aase Holm- suppleant

Ad 7. Valg af to revisorer og en revisorsuppleant
Begge revisorer modtog genvalg:
Jørn Petersen
Per Jørgensen

Da suppleant Aase Holm blev valgt ind i bestyrelsen, blev der valgt ny revisorsuppleant:
Bente Jensen, Højdevang 11

Ad 8. Eventuelt
På ordinær generalforsamling sidste år blev det vedtaget, at indkaldelse til ordinær
generalforsamling samt opkrævning af kontingent fremover vil blive indkaldt via mail eller
a!minde!igt brev,
Vedtægterne er nu rettet til og ligger på hjemmesiden www.Ejbybro.dk.
Dette vedrører vedtægternes $ 3, $4 og $ 11.

Der blev spurgt, om de gamle protokoller er blevet afhentet hos Vandvaerket, hvor de har
været opbevaret.
Bestyrelsen afhenter disse snarest.

En parcelejer havde mistanke om rotter.
Parcelejeren skal selv rette henvendelse til Lejre Kommune, Center for Teknik og Miljø, eller
bekæmpelsesfirmaet Keratin på tlf. 7A 27 37 88.

Herefter afsluttedes generalforsamlingen og formanden takkede for god ro og orden.

Ovennaevnte referat godkendes hermed :

i i: -' '-t',1 ..

,ff^a.-[^x'tL , tAx:it"ru..'---
t/Joan Hinsch Aase'Holm
Formand Dirigent


